
PROTOKÓŁ NR 20/12

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 20 marca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski.

Nieobecny usprawiedliwiony: Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Andrzej Machnica,

6. Kamila Pietraszek,

7. Zofia Ujma,

8. Mariusz Kubiak,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Paweł Pituch,

11. Paweł Szymczyk,

12. Anna Król,

13. Rodzice dzieci 6-letnich.

Porządek obrad:

1. Rozpoczęcie spotkania.

2. Rozpatrzenie  apelu  Rodziców  dzieci  6-letnich  dot.  możliwości  kontynuowania  edukacji 

przedszkolnej w Przedszkolu Publicznym nr 1 w Kowarach. 

3. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Spotkanie prowadziła przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury M. Zielińska. 

Ad. 2  Radni zapoznali  się z  apelem Rodziców dzieci  sześcioletnich,  którzy chcą mieć możliwość 

kontynuowania edukacji przedszkolnej przez ich dzieci w Przedszkolu Publicznym nr 1 w Kowarach. W myśl 

zarządzenia p. Burmistrza edukacja dzieci sześcioletnich odbywać się będzie na terenie kowarskich szkół w 

oddziałach przedszkolnych lub klasach pierwszych (wg decyzji Rodziców).

Radni uzyskali informację od radcy prawnej Rady Miejskiej w Kowarach p. A. Król na temat kompetencji  

Rady w sprawie decyzji o sposobie realizacji obowiązku szkolnego. Wg p. Mecenas taką decyzję podejmuje 

Burmistrz  (w  formie  zarządzenia),  a  Rada  nie  ma  kompetencji  do  podejmowania  uchwał  dot.  sposobu 

realizacji obowiązku szkolnego. Obecnie obowiązuje zarządzenie Burmistrza Kowar z lutego 2011 r. w sprawie 
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wytycznych do sporządzania arkuszy organizacyjnych szkół i przedszkoli w Gminie Kowary na rok szkolny 

2011/2012. To zarządzenie wg p. Mecenas obowiązuje jednostki oświatowe do 31 sierpnia 2012 r.

P.  Burmistrz  poinformował,  iż  dzisiaj  (czyli  20  marca  2012  r.)  weszło  w życie  zarządzenie  dot.  arkuszy  

organizacyjnych szkół i przedszkoli w Gminie Kowary na rok szk. 2012/2013.

P. Mecenas dodała, iż takie zarządzenie p. Burmistrz nie musi wydać w obowiązującym terminie (co najmniej  

6 miesięcy przed planowanymi zmianami), gdyż nie dotyczy ono likwidacji placówki.

Wg p.  Burmistrza  szkoły  są  dobrze  przygotowane  na  przyjęcie  sześciolatków,  jest  zapewniona  realizacja 

podstawy programowej, opieka świetlicowa, wyżywienie w stołówkach szkolnych (za opłatą).

Rodzice  jednak  nie  chcą  skorzystać  z  propozycji  edukacji  na  terenie  szkół,  chcą  utworzenia  oddziału  

sześciolatków na terenie Przedszkola. Rodzice i część radnych uważa, że brak takiego oddziału w przedszkolu  

ogranicza  możliwość  wyboru  najlepszej  opieki  (wg  nich)  dla  dziecka.  Rodzice  przytoczyli  fakt  przyjęcia 

mniejszej ilości niż zakładana dzieci do przedszkola w 2011 r. Podobnie może zdarzyć się w roku obecnym.

P.  Burmistrz  oświadczył,  że  musi  zapewnić  skuteczne  działanie  systemu  oświaty  na  terenie  Gminy  od 

przedszkola do gimnazjum, równomiernie rozłożyć ilość dzieci na placówki i zapewnić dzieciom młodszym 

(3, 4, 5-latki) miejsce w przedszkolu.

Rodzice posiadają informacje, iż jest problem z utworzeniem dwóch grup dzieci trzyletnich w przedszkolu  

dlatego apelują o utworzenie jednej grupy sześciolatków.

Radni i Rodzice poprosili p. Burmistrza o monitorowanie naboru dzieci do przedszkola, który trwa do końca  

kwietnia 2012 r. i ocenę sytuacji, podjęcie decyzji, czy można utworzyć oddział dla dzieci sześcioletnich na  

terenie Przedszkola Publicznego Nr 1 w Kowarach.

Ad. 3 Posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury zostało zakończone.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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